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PROTOKÓŁ  Nr XIX/2020   PROJEKT 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 26 marca  2020 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 940. Obradom 

przewodniczył Pan Leszek Krzelowski Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 12 radnych,  nieobecni radni: Edyta Kruk, Stanisław Skalmierski, 

Jarosław Straszak (  potwierdzenie logowania  załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście pani Renata Koziara Sekretarz Gminy- 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Jędrzejowskiego, pan Dominik Łukasik Wójt Gminy 

Wodzisław, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław,  kierownicy jednostek 

organizacyjnych gminy odpowiedzialni za przygotowanie projektów uchwał i sprawozdań                       

( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2020r., 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2020-

2026, 

c) przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Wodzisław”,  

d) ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych 

Gminy Wodzisław biorących udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach 

pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę 

Wodzisław, 

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Wodzisław w 2020 roku, 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu nieograniczonego 

nieruchomości położonej w obrębie Pękosław, 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu nieograniczonego 

nieruchomości położonej w obrębie Pękosław,  
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h) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu nieograniczonego 

nieruchomości położonej w obrębie Wodzisław, 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym  nieruchomości 

położonej w obrębie Przyłęczek, 

j) wyrażenia zgody na zbycie w drodze ustnego przetargu ograniczonego 

nieruchomości położonej w obrębie Zarzecze, 

k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do lat 3, 

l) rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wodzisław.  

8. Przyjęcie informacji dotyczącej działalności Referatu Gospodarki Komunalnej Urzędu 

Gminy Wodzisław za 2019r. .  

9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Wodzisławiu 

za 2019r.  

     10. Sprawy różne. 

     11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dziewiętnastą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy pan Leszek Krzelowski  wypowiadając formułę „Wysoka 

Rado! Otwieram dziewiętnastą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. Radni 

potwierdzili elektronicznie swoją obecność- załącznik 5 do protokołu.  

Przewodniczący rady gminy poinformował, że w związku  z ogłoszonym stanem 

epidemii i wprowadzonymi ograniczeniami kontaktów dzisiejsza sesja będzie prowadzona 

przy ograniczonej, niezbędnej  liczbie uczestników oraz w taki sposób aby w jak 

największym stopniu skrócić jej przebieg. 

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad przewodniczący rady zaproponował radną Justynę Królikowską.  

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Sekretarzem obrad została radna Justyna Królikowska.  

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pytań ani uwag nie było. 
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Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                 

w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu  brało udział 12 radnych. Za 

głosowało 12 radnych, wstrzymujących się 0, przeciw 0. 

Przewodniczący rady gminy stwierdził, że rada gminy przyjęła  porządek obrad - 

załącznik z głosowania nr  6  do protokołu. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.   

Przewodniczący rady poinformował zebranych, że projekt protokołu z obrad 

poprzedniej sesji ( Nr XVIII/2020 z  sesji  Rady Gminy z dnia 19 lutego 2020 roku) był 

dostępny w biurze rady oraz na stronie BIP urzędu. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji 

nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki.   

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 Przewodniczący rady gminy poinformował, że sprawozdanie wójta gminy od 

wczoraj jest dostępne na stronie BIP urzędu. W związku z powyższym nie będzie odczytane 

- sprawozdanie- załącznik nr 7 do protokołu.  

Pan wójt potwierdził, że sprawozdanie jest zamieszczone na stronie internetowej urzędu                      

i każdy zainteresowany może się z nim zapoznać. Poinformował, że dzisiejsza sesja odbywa 

się przy zachowaniu warunków ostrożności. Pan wójt podziękował radnym za obecność na 

dzisiejszej sesji. 

 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Joanna Krzemień złożyła zapytania dot.: 

- kosztów szkolenia sołtysów przeprowadzonego w dniu 2 marca b.r. przez radcę prawnego 

Elżbietę Frejowską- kopia zapytania stanowi załącznik nr 8 do protokołu, 

- stanu dzierżawy działki rolnej o pow. 0,6200 ha oznaczonej jako działka 15 w obrębie 

Pokrzywnica- kopia zapytania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Radna odniosła się również do sprawozdania wójta i poinformowała, że w dniu wczorajszym 

Główny Inspektor Sanitarny wydał zalecane działania do zastosowania  na placach 

targowych i bazarach gdzie odbywa się handel żywnością. Określono działania mające na 

celu zminimalizowania rozprzestrzeniania się epidemii koronawirusa. Natomiast Minister 
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Rolnictwa apelował do samorządowców aby nie zamykać placów targowych.  Radna pytała, 

czy w związku z tym apelem pan wójt rozważa możliwość otwarcia placu targowego. 

Pan wójt poinformował, że decyzja ta będzie dziś konsultowana z kierownik referatu 

gospodarki komunalnej i panią sekretarz. Dodał, że na dzień dzisiejszy stanowisko to nie jest 

jeszcze przygotowane. 

Pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodniczący rady gminy poinformował , że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, a projekt uchwały w sprawie 

skargi został opracowany na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków  i Petycji. Dodał, że 

wszystkie projekty uchwał są dostępne na stronie BIP urzędu. 

Następnie zwrócił się z pytaniem do radnych czy wyrażają zgodę aby nie odczytywać 

treści uchwał i uzasadnień. 

Radni wyrazili zgodę. Nikt nie wniósł uwag ani zastrzeżeń.  

a) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2020r.,                    

-  załącznik nr 10 do protokołu. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr  11 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/138/2020- została podjęta.  

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na lata 2020-2026, -  załącznik nr 12 do protokołu. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr  13 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/139/2020- została podjęta.  

 

c) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Wodzisław”, -  załącznik nr 14 do protokołu. 
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Radny Adam Zieleniec pytał, czy referat gospodarki komunalnej jest wyposażony                   

w urządzenia do opróżniania zbiorników przydomowych oczyszczalni ścieków. Urządzenia 

którymi obecnie dysponuje referat nie mogą wykonywać takich czynności. 

Pan wójt zauważył, że są to nowe urządzenia zamontowane na terenie gminy,                        

a zadanie nie jest jeszcze zakończone. Do tej pory wypompowano odpady tylko z dwóch 

dużych zbiorników. Gmina jest w stałym kontakcie z wykonawcą i nieczystości te, przy 

zastosowaniu odpowiednich urządzeń,  będą odbierane od mieszkańców w ramach 

gwarancji. 

Radny Adam Zieleniec pytał, czy nieczystości będą obierane przez nasz referat. 

Pan wójt wyjaśnił, że nieczystości będą odbierane w ramach umowy tj. przez zakład 

który na terenie gminy  posiada do tego uprawnienia. Dodał, że mieszkaniec ma możliwość 

indywidualnego zawarcia umowy. 

Przewodniczący rady gminy wyjaśnił, że zależy z kim będzie podpisana umowa i nie 

musi to być referat. 

Radny Adam Zieleniec stwierdził, że to nasz referat powinien mieć z tego dochód,                

a nie inny podmiot. 

Pan wójt wyjaśnił, że nie ma możliwości narzucania podpisywania umów. 

Przewodniczący rady gminy zakończył dyskusję. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr  15 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/140/2020- została podjęta. 

 

d) projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków Ochotniczych 

Straży Pożarnych Gminy Wodzisław biorących udział w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniach pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę 

Wodzisław, -  załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że na posiedzeniu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów ustalono wysokość ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych z Gminy Wodzisław biorących udział w działaniach 

ratowniczych w kwocie 12 zł za godzinę,  a za udział w szkoleniu pożarniczym 

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Wodzisław w kwocie 6zł. za 

godzinę. 

Pytań ani uwag nie było. 
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Przewodniczący rady gminy poinformował, że w głosowaniu nie powinni brać udziału 

członkowie Ochotniczych Straży Pożarnych biorących udział w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniach pożarniczych gdyż ich udział w głosowaniu naruszałby art. 25 ustawy                              

o samorządzie gminnym, a następnie zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania 

imiennego- załącznik nr  17 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 7  radnych. Za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Nie głosowali radni: Hubert Galiński, Przemysław Nowak, Przemysław Szota, Zbigniew 

Wojtecki, Adam Zieleniec.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/141/2020- została podjęta. 

 

e) projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Wodzisław w 2020 roku, -  załącznik 

nr 18 do protokołu. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr  19 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/142/2020- została podjęta. 

 

f) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu 

nieograniczonego nieruchomości położonej w obrębie Pękosław, -  załącznik nr 20 do 

protokołu. Przewodniczący rady gminy poinformował, że sprzedaż dot. działki oznaczonej w 

ewidencji gruntów  numerem 77 o powierzchni 15 arów. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr  21 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/143/2020- została podjęta. 

 

g) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu 

nieograniczonego nieruchomości położonej w obrębie Pękosław, -  załącznik nr 22 do 

protokołu. Przewodniczący rady gminy poinformował, że sprzedaż dot. działki oznaczonej                  

w ewidencji gruntów numerem 54/5 o powierzchni 7  arów. 
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Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr  23 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/144/2020- została podjęta. 

 

h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie ustnego przetargu 

nieograniczonego nieruchomości położonej w obrębie Wodzisław, -  załącznik nr 24 do 

protokołu. Przewodniczący rady gminy poinformował, że sprzedaż dot.  działki przemysłowej 

oznaczonej w ewidencji gruntów numerem  Nr 1517/6 o powierzchni 40 arów. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr  25 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/145/2020- została podjęta. 

 

i) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym  

nieruchomości położonej w obrębie Przyłęczek, -  załącznik nr 26 do protokołu. 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że sprzedaż dot. nieruchomości zabudowanej 

kotłownią oznaczonej w ewidencji gruntów obrębu Przyłęczek jako działka Nr 1/128                          

o powierzchni 5,7 ara o sprzedaż której zwróciły się 3 wspólnoty mieszkaniowe wsi 

Przyłęczek. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr  27 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/146/2020- została podjęta. 

 

j) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze ustnego przetargu 

ograniczonego nieruchomości położonej w obrębie Zarzecze,-  załącznik nr 28 do protokołu. 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że sprzedaż dot. działki oznaczonej w ewidencji 

gruntów numerem 399 o powierzchni 1,7 ara oznaczonej jako droga.                  

Pytań ani uwag nie było. 
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Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr  29 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/147/2020- została podjęta. 

 

k) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy                           

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres do 

lat 3, - załącznik nr 30 do protokołu. 

 Przewodniczący rady gminy poinformował, że dzierżawa dotyczy działki Nr 1/128                     

o powierzchni 20m2 położonej w obrębie Przyłęczek z przeznaczeniem pod nietrwały garaż.                     

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr  31 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/148/2020- została podjęta. 

 

l) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wodzisław, - załącznik nr 

32 do protokołu. 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że w dniu 17  lutego 2020 roku  do Rady 

Gminy Wodzisław wpłynęła od mieszkańca skarga,  który zarzucająca Wójtowi Gminy 

Wodzisław stosowanie zasad „nepotyzmu partyjnego” przy zatrudnianiu pracowników.                           

W dniu 13 marca b.r. skarga była rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  

Rady Gminy Wodzisław, gdzie wypracowano opinię w sprawie.  W ocenie Komisji zarzuty 

skargi są bezzasadne, albowiem nawiązywanie stosunków pracy w Urzędzie Gminy 

Wodzisław następuje z zachowaniem zasad określonych ustawą z dnia 21 listopada 2008 r. 

o pracownikach samorządowych tj. w sposób otwarty i konkurencyjny. Ogłoszenia o naborze 

publikowane są na BIP. Wobec powyższego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  nie   

znalazła podstaw do stwierdzenia zasadności skargi na Wójta Gminy Wodzisław i zwróciła 

się do Rady Gminy Wodzisław z wnioskiem  o podjęcie uchwały w sprawie uznania skargi za 

bezzasadną.  

 Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego tj. uznania 

skargi za bezzasadną – zgodnie z opinią komisji- załącznik nr  31 do protokołu. 
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W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała- Nr XIX/149/2020- została podjęta. 

 

Pkt.8 Przyjęcie informacji dotyczącej działalności Referatu Gospodarki Komunalnej 

Urzędu Gminy Wodzisław za 2019r. 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że sprawozdanie było omawiane na 

posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Dla wszystkich zainteresowanych 

jest ono dostępne na stronie BIP urzędu-  sprawozdanie stanowi załącznik nr 32 do 

protokołu.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego w sprawie 

przyjęcia w/w sprawozdania- załącznik nr  33 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

Pkt.9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej                                

w Wodzisławiu za 2019r.  

Przewodniczący rady gminy poinformował, że sprawozdanie było omawiane na 

posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. Dla wszystkich zainteresowanych jest ono 

dostępne na stronie BIP urzędu-  sprawozdanie stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego w sprawie 

przyjęcia w/w sprawozdania- załącznik nr  35 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12  radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

Pkt.10. Sprawy różne. 

Pan wójt podziękował radnym, że udział w sesji i podjęcie uchwał. Stwierdził, że rada 

podchodzi z pełną odpowiedzialnością do bieżących zadań. Zauważył, że dzisiejsza sesja 

była w głównej mierze poświęcona  zatwierdzeniu środków przeznaczonych  na plany 

inwestycyjne, które ze względu na ich terminowość nie mogą być odkładane. Pozwoli to 
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również na składania zapytań ofertowych. Następnie pan wójt odniósł się do zapisów 

Zarządzenia z 20 marca b.r. jakie wydał i dot. czasowego zamknięcia urzędu. Poinformował, 

że załatwiane są tylko ważne i pilne sprawy. Jest także  możliwość załatwiania spraw drogą 

elektroniczną. Pan wójt poinformował, że praca w urzędzie odbywa się z zachowaniem 

wszelkich możliwych warunków ostrożności zarówno dla pracowników jak i mieszkańców. 

Pan wójt poinformował, że kierownicy jednostek organizacyjnych gminy przygotowali i złożyli 

raporty dot. działań związanych z wprowadzeniem stanu epidemicznego. Raporty są 

przekazane do przewodniczącego rady jak i przewodniczącego komisji bezpieczeństwa i są 

dostępne w biurze rady. Odnośnie wykonywania zadań oświatowych pan wójt poinformował, 

że na terenie gminy przeprowadzane są- poprzez dziennik elektroniczny-  zajęcia zdalne                         

i nie ma z tym większym problemów. Nauczyciele są w stałym kontakcie z dziećmi i ich 

rodzicami. Pan wójt podziękował dyrektorom nauczycielom za podjęte czynności.                              

Oraz mieszkańcom gminy za odpowiedzialność i poważne podejście do problemu 

Radny Adam Zieleniec pytał, kiedy pan wójt znajdzie czas aby podjąć decyzję                             

w sprawie prac jakie mają być wykonane na drodze w Świątnikach. Radny wnioskował 

również o usprawnienie pracy ośrodka zdrowia tj. wprowadzenie dodatkowych numerów 

telefonu gdyż  obecnie są trudności w dodzwonieniem się np. w sprawie wydania recepty. 

Pan wójt odnosząc się do realizacji funduszu sołeckiego w miejscowości Świątniki 

poinformował, że w dniu wczorajszym był na drodze i zapoznał się ze stanem prac jakie 

zostały już wykonane. Zapewnił, że będą zamówione przepusty o odpowiedniej grubości                      

i perforowane rury. Dodał, że pracownicy urzędu jak i referatu gospodarki komunalnej 

pracują rotacyjnie, część pracowników jest na zasiłkach, a część na zaległych urlopach. 

Wprowadzono ograniczenie do minimum czynności wykonywanych na zewnątrz. Odnośnie 

propozycji radnego dot. uruchomienia dodatkowych numerów telefonu w GOZ pan wójt 

zapewnił, że przekaże tą informację dyrektorowi ośrodka podczas telekonferencji jaka ma się 

odbyć w urzędzie.  

Przewodniczący rady gminy odnosząc się do pracy ośrodka zdrowia i wydawania 

recept zaproponował  aby ośrodek przesyłał pacjentom smsem kody recept, tak jak jest to                

w gminie Jędrzejów.  

Radny Przemysław Szota przypomniał, że na zebraniu w Sielcu poruszony był temat 

wycięcia gałęzi wzdłuż lasu.  

Pan wójt poinformował, że obecnie możliwy jest wyłącznie kontakt telefoniczny                          

z nadleśnictwem, a chciałby w tej sprawie rozmawiać osobiście. Temat ten jest mu znany                      

i zapewnił mieszkańców, że podejmie działania. Prosił mieszkańców o cierpliwość                                   
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i wyrozumiałość i gdy będzie taka konieczność to teren przylegający do drogi gminnej 

uporządkują  pracownicy referatu.  

Pkt. 11. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

pan Leszek Krzelowski podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady 

wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dziewiętnastą sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”.Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Nagranie sesji stanowi załącznik nr  36 do protokołu. 

          Protokolant                        Sekretarz Obrad                Przewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /          / Justyna Królikowska  /             / Leszek Krzelowski / 

 


